

Promo-Text English:

#####

Tank Of Danzig is one of the most known post-punk/no wave bands out of Germany, especially with a cult following in Belgium and the Netherlands. Influenced by groups and artists like Gang Of Four, The Pop Group, Arto Lindsay or James White/Contortions, the band did over 150 live gigs from 1980 to 1985, also shared the same stage with Shriekback, Blurt, Virgin Prunes, Tom Robinson Band, Siglo XX and many more.

Originally Tank Of Danzig started out as a trio in 1980 around band leader Schengel (vocals) who was formerly the bass player in „Psychotic Tanks“. The first ever release was the three track 7 inch single „Your Brain E.P.“, followed by the cult album „Not Trendy“ in 1982 which was produced by René Tinner and Conny Plank. After several releases until 1987, it became quiet around the band.

In 2020, Schengel and his new partner Hentschel (guitars) decided to revive the band and released a new single on October, 16th: „American Hostages“.

After 35 years of absence from the stage, the band will start their "What Are They Fightin' For?" tour in 2022.

Promo-Text Deutsch:

#####

Tank Of Danzig ist eine der bekanntesten Post-Punk/No-Wave-Bands aus Deutschland, vor allem mit Kultstatus in Belgien und den Niederlanden. Beeinflusst von Gruppen und Künstlern wie Gang Of Four, The Pop Group, Arto Lindsay oder James White/Contortions, spielte die Band von 1980 bis 1985 über 150 Live-Gigs, teilte sich die Bühne mit Shriekback, Blurt, Virgin Prunes, Tom Robinson Band, Siglo XX und vielen mehr.

Ursprünglich starteten Tank Of Danzig 1980 als Trio um Bandleader Schengel (Gesang), der früher Bassist bei „Psychotic Tanks“ war. Die erste Veröffentlichung war die 7" Single „Your Brain E.P.“ gefolgt von dem Kultalbum „Not Trendy“ im Jahr 1982, das von René Tinner und Conny Plank produziert wurde. Nach mehreren Veröffentlichungen bis 1987 wurde es still um die Band.

2020 beschlossen Schengel und sein neuer Partner Hentschel (Gitarre), die Band wiederzubeleben und veröffentlichten am 16. Oktober eine neue Single: „American Hostages“.

Nach 35 Jahren Bühnenabstinenz startet die Band in 2022 Ihre "What Are They Fightin' For?"-Tournee.

Youtube-Video:

#####

<https://www.youtube.com/watch?v=V2ywICqP-QY>

Website:

#####

<https://www.tankofdanzig.de>

Social Media:

#####

- Wikipedia: [https://de.wikipedia.org/wiki/Tank\\_of\\_Danzig](https://de.wikipedia.org/wiki/Tank_of_Danzig)
- Facebook: <https://www.facebook.com/tankofdanzig>
- Instagram: <https://www.instagram.com/tankofdanzig>
- Twitter: <https://twitter.com/tankofdanzig>

Streaming:

#####

- Bandcamp: <bandcamp.tankofdanzig.de>
- Soundcloud: <soundcloud.tankofdanzig.de>
- Spotify: <spotify.tankofdanzig.de>
- Apple Music: <apple.tankofdanzig.de>
- Deezer: <deezer.tankofdanzig.de>
- Youtube: <youtube.tankofdanzig.de>

Misc:

####

- BandsinTown: <bandsintown.tankofdanzig.de>
- Rate Your Music: <rateyourmusic.tankofdanzig.de>